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روحانی: قطعاً کاندیدا می شوم
داوطلب انتخابات ریاست جمهوری که به گزینه هاشمی مشهور 

شده است تاکید کرد بنده قطعاً در انتخابات حضور خواهم یافت.
حجت الاسلام حسن روحانی در گفت وگو با  تسنیم در پاسخ به سوالی 
درباره انتش��ار اخباری مبنی بر ائتلاف انتخاباتی وی با اس��حاق جهانگیری، 
محمدرضا عارف و محسن مهرعلیزاده، اظهار داشت: صحبتی در این زمینه 

با بنده نشده است.
ابوترابی : خاتمی  و هاشمی به فتنه دامن زدند 

عضو ائت�اف پنج گان�ه اصولگرایان درباره  عملک�رد خاتمی و 
هاش�می در فتنه 88 تاکید کرد آنها در شرایط فتنه به وظایف خود 
خوب عمل نکردند و در مواردی هم بعضی از تصمیماتشان به حوزه   

فتنه دامن زد.
حجت الاسلام ابوترابی فرد در خصوص موضعش نسبت به حوادث پس 
از انتخابات 88 گفت: حوادث س��ال 88 فتنه پیچیده و به شدت غبار آلودی 
بود و من از تمام توانم برای ش��فاف کردن فضا بخصوص در مجامع علمی و 

دانشگاهی استفاده کردم.
گزینه اجماعی که مقبول نیست

دبیر کل جبهه مردمی اصاحات با بیان اینکه جهانگیری به درد 
ریاست جمهوری نمی خورد، گفت: اجماعی در جریان اصاحات برای 

کاندیداتوری جهانگیری شکل نخواهد گرفت. 
حج��ت الاس��لام زارع فومنی با اش��اره به اینکه  اگ��ر اصلاح طلبان بر 
کاندیداتوری جهانگیری به اجماع برسند، اشتباه بزرگی را مرتکب شده اند، 
تصریح کرد: افرادی همچون عارف و شریعتمداری اصلاح طلب تر از جهانگیری 
هستند و  جهانگیری نمی تواند آراء اصلاح طلبان را به سمت خود جذب کند.

وی افزود: تا الان که جهانگیری تمایلی برای کاندیداتوری نشان نداده 
البته برخی از شخصیت های سیاسی از وی دعوت کرده اند که وارد صحنه شود 
اما بدانید که هیچ اجماعی در جریان اصلاحات برای کاندیداتوری جهانگیری 
شکل نخواهد گرفت. فومنی در گفت وگو با تسنیم با اشاره به اینکه تشکل 
متبوعش در انتخابات ریاس��ت جمهوری گزینه مورد حمایت خود را معرفی 
خواهد کرد، گفت: ما در انتخابات فرد تحمیلی را نخواهیم پذیرفت و تسلیم 

کاندیدای تحمیلی اصلاح طلبان افراطی نخواهیم شد.
جلسه رؤساي کمیته هاي هفت گانه 

ستاد انتخابات کشور
وزیر کش�ور اعام کرد در جلس�ه اخیر س�تاد انتخابات کشور 
تمام رؤساي کمیته هاي هفت گانه این ستاد به منظور بررسي آخرین 

هماهنگي ها و اقدامات مربوطه حضور یافتند.
مصطف��ي محمد نج��ار با بی��ان اینکه تمام رؤس��اي ای��ن کمیته ها، 
برنامه ه��ا و اقدام��ات انج��ام ش��ده در ح��وزه مس��ئولیت خود را تش��ریح 
کردن��د، اظه��ار ک��رد: ف��از اجرای��ي یازدهمی��ن دوره انتخابات ریاس��ت 
 جمهوري با تمهیدات بالاتري نس��بت به دوره هاي گذش��ته برگزار مي شود.

وی ب��ا اش��اره به فرمایش��ات دیروز رهبرمعظ��م انقلاب خاطر نش��ان کرد: 
قان��ون بای��د در انتخابات آتي ریاس��ت جمه��وري مبناي تم��ام کاندیداها 
 باش��د، ل��ذا همه آنها باید نس��بت ب��ه انجام و تبعی��ت از آن اق��دام کنند.

وزیر کش��ور افزود: تمام هماهنگي هاي لازم بین کمیته هاي مشترک ستاد 
انتخابات کشور براي ثبت نام کاندیداها از امروز به مدت 5 روز تا 21 اردیبهشت 

ماه انجام شده است.
چمران: کاندیدای دولت نیستم

 مهدی چمران با تکذیب اینکه وی کاندیدای دولت در انتخابات 
ریاست جمهوری است، گفت: من اگر بخواهم بیایم مستقل و بدون 

هیچگونه وابستگی خواهم آمد.
رئیس شورای شهر تهران در پاسخ به سوالی درباره اینکه پیشنهاد شما 
برای کاندیداهای اصولگرایی چیست؟ اظهار کرد: جبهه پیروان، ایستادگی، 
خدمتگذاران آبادانی، ائتلاف پیشرفت، جبهه پایداری همه اینها برای انتخابات 

یک لیست واحد ارائه دهند. 
این کاندیدای احتمالی انتخابات ریاس��ت جمهوری خاطر نش��ان کرد: 
دلیلی ندارد افراد سیاسی به شوراهای شهر و روستا قدم بگذارند و اگر افراد 
سیاسی وارد شوراها شوند این به نفع شهر نیست و نباید درباره شورا بر مبنای 

سیاست بازی تصمیم گرفته شود.
تبعیت از جامعتین

عضو ائتاف پیشرفت با بیان اینکه از هر تصمیمی که جامعتین به 
آن برسند، تبعیت می کنیم، گفت: انتشار برخی اخبار درباره اختاف 

میان اعضای این ائتاف شایعه است.
عل��ی اکب��ر ولایت��ی درب��اره مکانیس��م انتخاب ف��رد نهای��ی ائتلاف 
ب��ه م��واردی مانند نظرس��نجی و نظ��ر علم��ا و روحانیون اش��اره و اظهار 
 ک��رد: م��ا از هر تصمیم��ی که جامعتین به آن برس��ند، تبعی��ت می کنیم.
وی همچنین انتش��ار برخی اخبار درب��اره اختلاف میان اعضای این ائتلاف 

را شایعه خواند.
ثبت نام در اولین ساعات

کاندیدای احتمالی انتخابات ریاس�ت جمه�وری اعام کرد در 
اولین س�اعات برای ثبت نام کاندیدای ریاس�ت جمه�وری یازدهم 

اقدام خواهم کرد.
محمد سعیدی کیا با اشاره به اینکه هیچ شبهه ای در عزمم برای حضور 
در انتخابات ریاس��ت جمهوری بوجود نمی آید گفت: در اولین ساعات برای 
ثبت نام کاندیدای ریاس��ت جمهوری یازدهم اقدام خواهم کرد، چون منتظر 

دیگران نیستم و عزمم را جزم کرده ام.
تشکیل ائتلاف با هدف کاهش تعداد نامزدها 

کاندیدای احتمالی ریاست جمهوری اعام کرد ائتاف سه نفره  
اصولگرایان برای کاهش تعدد نامزدها تشکیل شد و مردم هم همین 

روش را می پسندند.
غلامعلی حدادعادل با بیان اینکه در حال حاضر سه جریان عمده برای 
انتخابات وارد عمل شده اند، اظهار کرد: اصولگرایان هم تعداد زیادی کاندیدا 
معرفی کرده اند به همین دلیل ائتلاف س��ه نفره برای کاهش تعدد نامزدها 

تشکیل شد و مردم هم همین روش را می پسندند.
به نفع هاشمی کنار نرفتم

کاندیدای احتمالی یازدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری تاکید 
کرد در سال 84 به نفع هاشمی رفسنجانی از انتخابات کنار نرفته ام.

محسن رضایی با اشاره به این مطلب افزود: در سال 84 به نفع ملت از 
انتخابات ریاس��ت جمهوری کنار رفتم و دو بار در انتخابات شرکت کرده ام و 

به دلایل منطقی از انتخابات جدا شدم.
با رفقا رقابت هرگز

کامران باقری لنکرانی با بیان اینکه قرار نیست با احزاب دیگر 
ائت�اف کنیم گف�ت: در درون جبهه پایداری هرگز مایل نیس�تم با 

جلیلی، میرکاظمی و فتاح در صورت کاندیداتوری رقابت کنم.
به گ��زارش خبرنگار کیهان از تبریز، نامزد جبهه پایداری در انتخابات 
ریاس��ت جمهوری در پاسخ به سئوالی در مورد حضور جلیلی در انتخابات، 
اظهار کرد: رقابت بین نفراتی که جبهه پایداری آنها را در گفتمان قبول دارد 
ش��کل نخواهد گرفت و ما به جز افراد در حاش��یه دولت همه نامزدها را در 

مورد خادم بودن و تعهد قبول داریم.
بهتر است برخی ثبت نام نکنند

داوطلب انتخابات ریاست جمهوری با بیان اینکه کاندیدای نهایی 
ائتاف ۵گانه روز آخر ثبت نام می کند، به برخی سیاس�یون توصیه 

کرد که بهتر است، ثبت نام نکنند.
محمد رضا باهنر با اشاره به نظرسنجی های موجود برای انتخاب گزینه 
نهایی ائتلاف پنجگانه اصولگرایان، اظهار کرد: هر مقدار دیرتر در نظرسنجی ها 
متمرکزتر شویم به واقعیت نزدیک تر می شویم؛ ما قرارمان بر این است که تا 
قبل از پایان مهلت ثبت نام، از نظرسنجی ها کشف حقیقت کنیم و به محض 

اینکه تکلیفمان روشن شد، اعلام می کنیم.
عضو ائتلاف پنجگانه اصولگرایان افزود: اعلام اینکه چه کس��ی الان در 
نظرسنجی ها اول است به صلاح نیست و  به نظر می رسد که بهتر است برخی  

در انتخابات ثبت نام نکنند.

بزرگ ترین رویداد فرهنگی کشور، یعنی نمایشگاه  بین المللی کتاب تهران، 
که بیست و ششمین دوره خود را در حال گذران است، برای دلسوزان فرهنگ، 
در عین خرسندی و نشاط، جای دغدغه و نگرانی دارد.گذشته از نقاط مثبت و 
قوت، که عمده آن به جنس کتاب که موضوع اصلی نمایش��گاه اس��ت و به قشر 
ناشر و نویسنده مربوط است، یک روال تقریبا ثابت در برگزاری نمایشگاه دیده 
می شود که نقاط ضعف اساسی موجود در آن دغدغه انگیز است و نقد دلسوزانه 
و پیشنهادات منطقی، متأسفانه نادیده گرفته می شوند، به  این بهانه که فضای 
موجود، کافی و متناسب با موضوع نمایشگاه نیست! این حرف در عین آنکه منطقی 
و درست است، اما حمل همه نقاط ضعف بر این حرف، ظلم بزرگی است که در 

حق کتاب و کتابخوانی یعنی دانایی و فرهنگ روا می شود.
ش��جاعتی در فکر و عمل که بتواند س��قف بش��کافد و طرحی نو دراندازد، 
دیده نمی شود. ترس از اعتراضها و متغیر بودن مسئولین و مجریان، خطرپذیری 
طرحه��ای نو در تغییر وضعیت به س��مت ترویج فرهن��گ کتاب و کتابخوانی و 
هدفمند کردن تولید و عرضه کتاب را، منتفی می کند. در این صورت است که 
حتما به این پرسش بی پاسخ مانده رهبر معظم انقلاب اسلامی- در دیدار سال 

گذشته از نمایشگاه بیست وپنجم- می رسیم که:
با این همه استقبال مردمی و آمارهایی که ارائه می شود، چرا فرهنگ و آمار 

کتابخوانی در کشور ما این قدر پایین است؟
و ای��ن مطالبه زمین مانده رهبری و موضوع نگرانی و دغدغه اصحاب قلم 

و نشر باقی مانده است که:
ی��ک کار تحقیقات��ی و مطالعات��ی درخصوص یافتن علته��ای این تفاوت 
اس��تقبال با آمار کتابخوانی انجام دهید، تا هر نمایش��گاه از نمایشگاه قبلی یک 

گام به جلو باشد.
با این مقدمه، قدم می گذاریم در نمایش��گاه بیست و ششم و برخی نکاتی 
را که کاملا واضح و دیدنی با چش��م س��ر اس��ت مرور می کنیم، با این نیت که 
دغدغه ها انتقال یابند و مس��ئولین و مجریان طعم نقد را بچش��ند، البته به این 
شرط که برگزاری این نمایشگاه را کار آخر خود به خاطر اتمام دوره این دولت 
نپندارند و شانه بالا نیندازند که: ما که رفتیم، آیندگان درست کنند! و بعد روز 

از نو و باز نقطه سر سطر!
1-در نمایش��گاه برخی مجریان را می بینی که از صبح تا ش��ام می دوند و 
می س��وزند، ش��ب که می شود غصه دارند از این که مشکلات تمام نشدنی است 
و باید فردا همچنان باز بدوند! مشکلاتی که به ساختار نمایشگاه و سبک کهنه 

برگزاری آن و متولیان مربوط است و حل ناشدنی جلوه می کنند!
2- در نمایش��گاه به خوبی می بینی که مس��ئولین و مجریان بعد از اتمام 
نمایشگاه تا نمایشگاه بعدی؛ ده، یازده ماه استراحت مطلق داشته اند و یکی دو ماه 
است که می دوند! درست برعکس نمایشگاههای مشابه در کشورهای به اصطلاح 
پیشرفته، که ده یازده ماه سیاستگذاری و برنامه ریزی و تعیین جا و... می کنند 

و یکی دو ماه آخر را در آرامش کامل، میوه چینی می کنند.
3- در نمایشگاه می بینی که سال به سال بر تعداد ناشران افزوده شده و در 
مقابل متراژ غرفه ها کوچک تر می شود و این آمار، تبدیل به محل فخر مسئولین 
می ش��ود که امسال این تعداد ناشر و کتاب داریم و این قدر رشد نسبت به سال 

قبل بوده  است!
4- در نمایش��گاه، ازدحام جمعیت را چن��ان می یابی که نمی توانی مقابل 
غرفه ها بایس��تی، کتاب را تورق کنی و با ناش��ر و احیاناً مؤلف- اگر در نمایشگاه 
حاضر شوند که غالباً نمی شوند- گپ و گفتی داشته باشی! یعنی تعامل بین ناشر 
و مؤلف با مخاطبان در هیاهوی جمعیت امکان ندارد. باز این ازدحام جمعیت هم 

می شود نقطه مثبت برای آماردهی مسئولین و بستن دهان منتقدان!
5- در نمایش��گاه ک��ه ق��دم می زن��ی غرفه هایی را می بین��ی -99 درصد 
غرفه ها- که عمق بس��یار کم )س��ه متر( دارند و تنها یک راه برای ناش��ر باقی 
می ماند و آن چیدمان فروش��گاهی اس��ت نه نمایشگاهی و فکر کردن به فروش 

است نه تعامل با مخاطب!
6- در نمایشگاه به خوبی می بینی آن یک درصد باقی مانده از غرفه ها را، که 
سوارند! یعنی بهترین موقعیت ها را فارغ از الفبای نام ناشر، با امکانات وسیع تر، نور 
کافی و فضای مکفی در اختیار دارند، بعضی به خاطر وابستگی هایشان و بعضی به 
خاطر ترس مسئولین از جا به جایی آنها! درست برعکس 99درصد دیگر ناشران 
که هر سال حسب الفبا، پس و پیش می شوند، کوچک و بزرگ، یک بر و دو بر 
می گردند و تا قبل از تحویل غرفه ها- دو سه روز قبل از افتتاحیه- نمی دانند چه 

باید بکنند و چه تدارک کنند!
7- در نمایش��گاه به وضوح می بینی جمعیت قابل توجهی را که نمایشگاه 
کتاب را با پارک و محل تفریح اش��تباه گرفته اند و ش��لوغی را فرصتی می بینند 
برای جولان خود و خوش��ی کردن. اینها هم البته تعدادش��ان در آمار مسئولین 

لحاظ می شود!
8- در نمایشگاه مش��اهده می کنی که برخی بانوان، نمایشگاه را همچون 
سالن مد و لباس و آرایش گرفته اند و گویا همه افراد بازدیدکننده را محارم خود 
یافته اند! جایی که باید عطر دانایی و تقوا به خاطر حرمت کتاب به مشامت برسد، 
حی��رت می کنی از دیدن بعض��ی صحنه ها و نگرانی ذهن و فکرت را پر می کند 
که آیا راهی نیس��ت در برون رفت از این وضعیت که هر س��اله تکرار می شود و 

گاه با شدت بیشتر؟!
9- در نمایشگاه کتاب به غرفه هایی برمی خوری که نمی دانی فلسفه حضور 
آنها در این نمایشگاه بین المللی چیست؟ از غرفه های مددکاری اجتماعی، خدماتی 
بگیرید تا تعاونی ها و تشکل های نشر که کارشان عضوگیری و به معنای دقیق تر 
تبلیغ تش��کل اس��ت و... و البته اینها هم جزو آماری هستند که مسئولین آن را 

اعلام می کنند!
10- در نمایش��گاه می بینی- که امس��ال بس��یار پررنگ و چشمگیر شده 
اس��ت- در یک داد و ستد حتماً پایاپای، ش��هرداری هم در شبستان اصلی، در 
محل و فضای بسیار مناسب و هم در فضای باز نمایشگاه در یک مکان وسیع، با 
امکانات و تزئینات چشم پرکن آمده است! شاید برای توسعه فرهنگ کتابخوانی، 

امسال عرضه را مناسب تر دیده باشد، خدا کند!
خدا وکیلی، تجربه های انباشت شده از بیست و پنج دوره قبلی کجا بایگانی 
شده است؟ مجریانی که دوره  های قبلی را مدیریت کردند، کجا رفته اند؟ انسان 
حیرت می کند. از این همه ثبات در سبک برگزاری نمایشگاه، ببخشید فروشگاه 
کت��اب بین الملل��ی، در عین تغییرات مکرر معاونین و مدی��ران فرهنگی وزارت 
فرهنگ و ارش��اد اس��لامی!! تعجب می کند از آمارهای فزاینده بازدیدکنندگان، 
ناش��ران و کتب، اما عدم ارتقای فرهنگ کتابخوانی و نداش��تن سیر مطالعاتی و 

نیاز مشخص و تشنگی مطالعه!!
خودمانیم، ناشران هم بدجوری به این روش وابسته شده  اند و به پول فروش 
نمایشگاه دلخوش گشته اند! و غالبا چیزهایی تولید می کنند که ذائقه های بازاری 

می پسندد! این طور نیست؟ در نمایشگاه که این جور دیده می شود.
امیدواریم این چرخی که زدیم، کفران نعمت تلقی نشود و به قول بعضی ها، 
این نمایش��گاه بهتر از هیچ، از دس��ت نرود و به بعضی مسئولین و مجریانی که 
زحمت می کش��ند - که خود در چنبره سیس��تم نمایشگاه گرفتارند و رنج هم 
می برند - بر نخورد و زحماتشان  نادیده گرفته نشود. امیدواریم این بار برخلاف 
سال های قبلی - که بعد از نمایشگاه اعلام می شود ستادی برای بررسی وضعیت 
نمایش��گاه و اصلاح روشها فعال شده و نمی شد - ستاد کار کشته، مجرب، فعال 
و متعهد تشکیل و اقدامات خوب آن در اصلاح امور نمایشگاه به اطلاع همگان 

به خصوص ناشران برسد و امیدها، پر رنگ و دغدغه ها کمتر شود.

کوتاه از انتخابات درمکتب امام

نگاه

در مورد آنچه را که به نام تفریحات ش��ناخته ش��ده است، اسلام 
با هر چیزی که انس��ان را به پوچی و از خود بیگانه ش��دن می کشاند، 

مبارزه می کند.
ش��راب خواری و می گس��اری در اسلام ممنوع اس��ت. فیلم های 

منحرف کننده از اخلاق متعالی انسان، ممنوع است.
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فیلم های منحرف کننده، ممنوع است

ارومیه-خبرنگار کیهان:
در  حض�ور  ادام�ه  در  رئیس جمه�ور 
آذربایجان غرب�ی درجلس�ه هیئ�ت دول�ت در 
ارومیه و چند مراس�م گشایش پروژه و نشست 

شرکت کرد.
دکتر محمود احمدی نژاد در جریان چهارمین سفر 
هیئت دولت به آذربایجان غربی با س��فر به شهرستان 
مهاب��اد بخش دوم راه آهن مراغ��ه- ارومیه )حدفاصل 
مهاباد تا میاندوآب( را به عنوان یکی از طرح های مهر 

ماندگار دولت رسما افتتاح کرد.
خط آه��ن میاندوآب-مهاباد به طول 40 کیلومتر 
با احداث 160 پل کوچک و 27 پل بزرگ با هزینه ای 

بالغ بر 380 میلیاردریال اجرا شده است.
بخش اول راه آهن مراغه-ارومیه حدفاصل مراغه 
میاندوآب پیش از این افتتاح ش��ده و بخش سوم این 
خط آهن حدفاصل مهاباد به ارومیه در حال س��اخت 

است.
احمدی ن��ژاد با اش��اره به بهره برداری رس��می از 
خط آهن مهاباد به میاندوآب خاطر نشان کرد: راه آهن 
ام��کان و پروژه ای اس��ت که نیاز به تعری��ف ندارد  و 

خودش، خودش را تعریف می کند. راه آهن خطی است 
که دل ها را به هم متصل می کند و ان شاءالله خط آهن 
مهاباد خطی خواهد بود که پیشرفت، سازندگی، برادری 
و عدالت را بیش از پیش برای مردم به ارمغان بیاورد.

وی همچنی��ن ش��امگاه یکش��نبه در ادام��ه 
برنامه های چهارمین س��فر استانی هیئت دولت به 
آذربایجان غربی، در ابتدای جلس��ه هیئت دولت از 
10 همس��ر شهید و مادر موفق که در غیاب همسر 
ش��هید خود، فرزندان شایس��ته ای تربیت و تقدیم 
جامع��ه کردند و نیز 4 جانباز قطع نخاع اس��تان با 

اهدای نشان ملی ایثار تجلیل کرد.
رئیس جمهور در جلسه کارگروه معدن و کشاورزی 
آذربایجان غرب��ی نیز ضمن تاکید بر ضرورت تس��ریع 
در فعال کردن ظرفیت های فعال نش��ده کشاورزی و 
معادن کش��ور، بر شتاب بخشیدن به اقدامات و بسیج 
همه امکانات و منابع برای احیاء و بهبود دریاچه ارومیه 

تاکید کرد.
احمدی نژاد همچنین بعدازظهر یکشنبه در شهر 
ارومیه در مراس��م حماسه حضور و در دیدار جوانان و 

نخبگان آذربایجان شرقی شرکت کرد.

در جریان سفر احمدی نژاد به آذربایجان غربی صورت گرفت

افتتاح فاز دوم راه آهن مراغه-ارومیه

وزیر امور خارجه کشورمان با محکوم کردن 
تجاوز اخیر صهیونیست ها به چند مرکز نظامی و 
تحقیقاتی در سوریه، هش�دار داد که این اقدام 

بازی با آتش است.
»علی اکب��ر صالح��ی« دی��روز در دیدار »رش��ید 
مردوف« همتای ترکمنستانی خود با اشاره به تحولات 
حساس منطقه از جمله سوریه، هجوم اخیر رژیم جعلی 
صهیونیستی به سوریه را محکوم و بازی با آتش خواند.

وزیر امورخارجه کش��ورمان با اش��اره به خطرات 
تقوی��ت افراط گرایی درمنطق��ه، گروه های افراط گرای 
تروریستی را بی ریشه و بدون پایبندی به هرگونه اصول 
و ساخته و پرداخته و مورد حمایت برخی قدرت ها خواند 
و نسبت به گسترش و پراکنده شدن این پدیده در کل 

منطقه و جهان هشدار داد.
سردار مسعود جزایری، معاون ستاد کل نیروهای 
مسلح نیز در این باره با رد تبلیغات رسانه های غربی و 
صهیونیستی درباره هدف قرار گرفتن انبار سلاح های 
ایرانی در سوریه، گفت: در شرایط امروز دولت و مردم 
س��وریه به لحاظ قدرت نظامی، اطلاعاتی، امنیتی و به 
لحاظ قدرت معنوی دارای اقتدار لازم هستند و در برابر 

طیف وس��یعی از متجاوزین مقاومت می کنند؛ ارزیابی 
میدانی حاکی از موفقیت و پیشرفت ملت و دولت سوریه 

و عقب نشینی های دشمنان است.
معاون س��تادکل نیروهای مس��لح افزود: دولت 
سوریه اصولا نیازی به حمایت تسلیحاتی ایران ندارد، 
اینگونه خبرها بیشتر جنبه پروپاگاندا و عملیات روانی 
دارد. دشمنان سوریه تلاش می کنند مقاومتی که در 
س��وریه شکل گرفته است را به بقیه کشورها نسبت 
دهند؛ اما واقعیت این است که مردم و دولت سوریه 
جانانه ایس��تاده اند و از کیان و کش��ور و اقتدار خود 

دفاع می کنند.
جزایری در ادامه گفت وگو با ش��بکه العالم گفت: 
آمری��کا به دنبال تصاحب نفت و منابع انرژی منطقه و 
دست اندازی به بزرگترین آبراه جهانی است؛ آمریکا در 
صورتی می تواند به این خواسته ها برسد که دولت های 
منطقه با او همراهی داشته باشند و متاسفانه واقعیت 
تلخ منطقه ما اینگونه است؛ اما در عین حال جرقه های 
امید روز به روز بیش��تر می ش��ود و مقاومت و انقلاب 
اس��لامی جایگاه خود را در میان مسلمانان و آزادگان 

باز می کند.

صالحی:

تجاوز رژیم صهیونیستی به سوریه بازی با آتش است

رییس دیوان عدالت اداری با محکوم کردن 
حمله به حرم حجربن عدی، این اقدام را از سوی 
جنایتکاران تربیت یافته اس�تعمار دانست که به 

جان امت اسامی افتاده اند. 
حجت الاس��لام و المس��لمین منتظ��ری، گفت: 
تاس��ف آور اس��ت که در بلاد اس��لامی، عده ای به نام 
مسلمان تکفیری که تربیت یافتگان دلارهای آمریکایی 
و وهابیت انگلیسی هستند، چنین حرکات جنون آمیز و 
نابخردانه ای را به نام اسلام انجام می دهند. وی با بیان 
این که این افراد همان هایی هس��تند که انس��ان های 

بی گناه را به خاک و خون می کشند، خاطرنشان کرد: 
جنایتکاران��ی که به حرم صحابه رس��ول الله )ص( که 
شیعه و سنی او را ستوده اند، یورش برده اند، وابستگان 
مکتب اموی هس��تند که امروز عامل جنایت آمریکا و 

رژیم صهیونیستی شده اند. 
منتظری با ابراز تاس��ف از این اق��دام، ادامه داد: 
این افراد این اعمال ش��نیع و زش��ت را در لفافه دین 
می پیچند و تحت عنوان آموزه ها و معارف دینی مرتکب 
می شوند. رییس دیوان عدالت اداری خاطرنشان کرد: 
حجربن عدی و فرزندش در دفاع از ولایت به دس��ت 

امویان در عصر خود به ش��هادت رسیدند و امروز نیز 
این گونه توس��ط امویان این عص��ر برای بار دوم مورد 

تعرض واقع می شوند. 
وی ب��ا بیان این که »ش��یعه امروز در مظلومیت 
است«، تصریح کرد: در طول 1400 سال، تاریخ اسلام 
و ش��یعه مش��حون از این حوادث بوده و اکنون نیز در 
تمام کشورهایی که شیعیان و پیروان امیرالمومنین در 
آن هستند، آن ها به واسطه مقاومتی که در برابر ظلم و 
ظالمان دارند، همواره مورد انواع تهدیدها و محدودیت ها 

قرار می گیرند. 

بقیه از صفحه 2
تمهیدات دستگاه قضا

 برای برخورد با هرگونه فتنه احتمالی
محسنی اژه ای در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه قوه قضاییه 
و شورای نگهبان چه تمهیداتی برای برخورد با حوادثی همچون 
حوادث سال 88 دارند؟ گفت: در اعتراضاتی را که در سال 88 
بود، می توانستند از طریق قانونی وارد شوند و اگر از طریق قانون 
وارد می ش��دند هیچ مشکلی پیش نمی آمد. اینکه کسی بگوید 
رای من کم شده، راهکار دارد؛ ولی مشکل این بود که از مجرای 

غیرقانونی وارد شدند. 
وی در پاس��خ به این سوال که آیا شورای نگهبان تساهل 
و تس��امح نخواهد کرد؟، گفت: بنای شورای نگهبان بر عمل به 
قانون اس��ت. در قانون از عبارت احراز صلاحیت اس��تفاده شده 
اس��ت. برای این کار از مراجعی که در قانون ذکر شده استعلام 
می کنند و هر کسی که صلاحیتش احراز شد، تایید می شود. 

محسنی اژه ای اظهار کرد:  البته صلاحیت شوراها ربطی 
به شورای نگهبان ندارد ولی در مورد ریاست جمهوری یکی 
از مراجعی که از آن اس��تعلام می ش��ود قوه قضاییه است و 
در نهایت هم تصمیم گیرنده ش��ورای نگهبان است. ولی قوه 
قضاییه هم به وظایفی که در قانون برای آن پیش بینی شده 

عمل می کند.

تایید خبربازداشت دیپلمات سابق وزارت خارجه
محسنی اژه ای در پاسخ به سوالی در مورد صحت دستگیری 
باقر اس��دی یکی از دیپلمات های ارشد کشور و این که وی در 
خصوص چه مس��اله ای دستگیر شده اس��ت، گفت: بله؛ ایشان 
بازداشت شده اما از بیان جزییات به دلیل منع قانونی معذورم؛ 

زیرا پرونده در مرحله  تحقیقات مقدماتی قرار دارد. 
اقدامات قوه قضاییه برای زندانیان ایرانی خارج

سخنگوی دس��تگاه قضایی در پاس��خ به پرسش یکی از 
خبرنگاران مبن��ی بر این که اقدامات قوه قضاییه برای زندانیان 
ایرانی خارج از کشور چیست؟، بیان کرد: اگر از من آمار بخواهید 
اطلاعی از آن ندارم؛ اما مطلع هس��تم که تعدادی از افرادی که 
در زندان های خارج از کشور هستند به دلیل مواد مخدر است. 
بنابراین هفته  گذشته به ارمنستان سفر کردم. حدود 12 نفر از 
هموطنان ما در آن جا محکوم هستند که ما تلاش می کنیم این 
افراد به تهران منتقل ش��وند و ادامه  محکومیتشان را در تهران 
تحم��ل کنند و به همین منظور موافقتنامه های مختلفی مانند 

استرداد مجرمین و ... را امضا کردیم. 
آخرین خبرها در مورد پرونده فساد بزرگ مالی

محسنی اژه ای در پاسخ به پرسش یکی از خبرنگاران مبنی 
بر این که آخرین خبرها در مورد پرونده فساد بزرگ مالی چیست 
و آیا اس��ناد جدید باعث تشکیل دادگاه جدید می شود؟ اظهار 

کرد: اگر چیزهایی که از گمرک فرستاده اند اثبات شود بله نیاز 
به محاکمه دارد؛ اما همان طور که قبلا گفتم ممکن است عنوان 
اتهامی فرق نکند و ممکن اس��ت میزان جزای نقدی یا رد مال 
ب��الا رود. همچین در مورد جزییات پرونده باید بگویم در مورد 
مسائل مالی تحقیقات هنوز ادامه دارد که البته مشکلی در کار 
کارشناسی به وجود آمده، بنابراین یکی از مشکلات این پرونده 
رد مال این افراد است. البته اگر شکات با محکومین بتوانند به 
زبان مش��ترکی برس��ند کار راحت تر حل می شود، در غیر این 

صورت ممکن است زمان ببرد. 
وضعیت شرکت های گروه آریا

در ادامه خبرنگار دیگری در مورد شرکت های زیرمجموعه 
گروه آریا پرس��ید و گفت که آیا دس��تگاه قضایی این شرکت ها 
را به حال خود رها کرده اس��ت؟ س��خنگوی قوه قضاییه با بیان 
اینکه شرکت های گروه آریا سه نوع بودند، گفت: یکسری از این 
ش��رکت ها، ش��رکت های فعال بودند که در حال حاضر هم فعال 
هس��تند و فعال تر هم شده اند و خللی به فعالیت آنها وارد نشده 
اس��ت. دس��تگیری مدیرعامل و هیات مدیره این شرکت ها کار 
دش��واری بود چرا که بانک ها نگران بودند و حتی این شرکت ها 
می توانست تعطیل شود اما قوه قضاییه خدمت بزرگی را انجام داد و 
این شرکت ها نه تنها تعطیل نشده بلکه سوددهی هم داشته است. 
محس��نی اژه ای ب��ا بی��ان اینک��ه بعضی از ش��رکت های 

زیرمجموعه گروه آریا راه اندازی نش��ده و در ابتدای کار بوده و 
کارکردی هم نداش��تند، ادامه داد: شرکت های دیگر نیمه فعال 
بودن��د و الان هم همین روال را دارند و س��وددهی هم ندارند. 
در ح��ال حاضر تعدادی از ش��رکت های زیرمجموعه گروه آریا 
مستقل هستند و مشکل خاصی در رابطه با فعال و نیمه فعال 

بودن آنها وجود ندارد. 
وضعیت پرونده های برادران لاریجانی 

س��خنگوی قوه قضایی��ه درباره آخری��ن وضعیت پرونده 
محمدجواد لاریجانی گفت که باید ابهامات موجود در این پرونده 
حل ش��ود. به گزارش ایسنا محس��نی اژه ای در پاسخ به سوال 
خبرن��گاری درباره این که چرا رس��یدگی به پرونده محمدجواد 
لاریجانی طولانی شده است؟ گفت: این پرونده نه موضوع حاد 
و ن��ه موضوع پیچیده ای اس��ت. ما داریم بررس��ی می کنیم که 
زمین هایی که در آن زمان داده شده آیا طبق قانون و مقررات 
واگذار شده یا خیر. اگر این موضوع حل شود، مسائل بعدی حل 
خواهد شد. وی تصریح کرد: اگر بر طبق مقررات زمین ها واگذار 
شده باشد، به یک صورت برخورد می شود و اگر برخلاف مقررات 
انجام شده باشد، به گونه ای دیگر با آن برخورد می کنیم. در واقع 
باید این مساله روشن شود. وی درباره پرونده  فاضل لاریجانی نیز 
گفت: مطالعه در مورد این پرونده هنوز به اتمام نرسیده است و 

باید تحقیقات در این زمینه تکمیل شود.. 

سخنگوی قوه قضائیه : 

10 هزار بدهکار بانکی ممنوع الخروج  هستند

وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح گفت: 
طی روزهای آینده از جدیدترین پهپاد بومی به 

نام »حماسه« رونمایی خواهد شد.
سرتیپ پاسدار »احمد وحیدی« در مراسم تجدید 
میث��اق با آرمان های امام)ره( که صبح دیروز در حرم 
مطهر بنیانگذار جمهوری اسلامی برگزار شد، در جمع 
خبرنگاران گفت: در کنگره سه وزیر، فرمانده مهندسی 
جنگ و 1000 شهید وزارت دفاع، که از روز سه شنبه 
به مدت س��ه روز برگزار می شود، از جدیدترین پهپاد 

بومی با نام »حماسه« رونمایی خواهد شد.
به گفته وزیر دفاع، این پهپاد س��اخت س��ازمان 
صنایع هوایی وزارت دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح 

است.
وی افزود: این پهپاد از نوع شناس��ایی- تهاجمی 
اس��ت که طول مدت پ��رواز طولانی دارد و در کنگره 
سه وزیر، فرمانده مهندسی جنگ و هزار شهید وزارت 
دفاع و پش��تیبانی که در روزهای آتی برگزار می شود 

رونمایی خواهد شد.
سردار وحیدی همچنین گفت که در این کنگره 
که از روز سه شنبه به مدت سه روز برگزار خواهد شد، 
دس��تاوردهایی در زمینه تجهیزات دریایی و موشکی 

نیز رونمایی می شود.
وزی��ر دف��اع در ادامه با اش��اره به حمل��ه رژیم 
صهیونیس��تی به سوریه گفت: این عمل نشان دهنده 

روح تجاوزگرایانه رژیم صهیونیس��تی اس��ت و دولت 
سوریه می تواند پاسخ دندان شکنی به این رژیم بدهد.

وی افزود: چنین اعمالی نمی تواند آبروی نداشته 
رژیم صهیونیستی را به او برگرداند و اگر عاقلی در دنیا 
وج��ود دارد باید تلاش کند اس��رائیل را از این اعمال 
باز دارد زیرا در غیر این صورت ممکن اس��ت اتفاقات 
سختی در منطقه رخ دهد که برنده آن آمریکا و رژیم 

صهیونیستی نخواهند بود.
وحیدی در ادامه با اشاره به اینکه قطعاً حکومت 
س��وریه در زم��ان مناس��ب جواب مناس��بی به رژیم 
صهیونیس��تی می ده��د، اظه��ار کرد: ممکن اس��ت 
کش��ورهای دیگ��ر منطقه هم م��ورد تهاج��م رژیم 

صهیونیس��تی قرار گیرن��د. رژیم صهیونیس��تی باید 
پاس��خگوی رفت��ار خ��ود باش��د و بداند ای��ن اعمال 
ماجراجویی نیست که بتواند به راحتی از آن فرار کند. 
رژیم صهیونیس��تی ضربات محکم و اساسی از سوریه 

دریافت می کند.
به گزارش ایس��نا، وزیر دفاع در مراس��م تجدید 
میث��اق با آرمان های امام خمینی)ره( که صبح دیروز 
در ح��رم امام برگزار ش��د، در س��خنانی گفت: امروز 
بخش هایی از جهان اس��لام در جهالتی به سرمی برند 
که این جهالت به دلیل وابس��تگی به اسلام آمریکایی 
اس��ت. امروز تروریس��ت هایی که همدست اسرائیل و 

آمریکا هستند، به نام اسلام مسلمانان را می کشند.

وزیر دفاع: جدیدترین پهپاد بومی به نام »حماسه« رونمایی می شود

سخنگوی کمیسیون تلفیق بودجه 92 از مخالفت 
کمیسیون متبوعش با پیشنهاد افزایش سقف درآمد 
اجرای قانون یارانه ها در سال جاری از ۵0 هزار میلیارد 

تومان به 66 هزار میلیارد تومان خبر داد.
»جعف��ر قادری« نماینده مردم ش��یراز و س��خنگوی 
کمیس��یون تلفیق لایحه بودجه س��ال 1392 کل کش��ور 
ظهر )دوش��نبه( در نشستی خبری به بیان آخرین مصوبات 
کمیسیون متبوعش درباره لایحه بودجه 92 پرداخت و اظهار 
داشت: بررسی بودجه 92 در کمیسیون تلفیق تقریبا به اتمام 
رسیده و تنها چند ماده باقی مانده و برخی پیشنهادات باید 
در کمیسیون مورد رسیدگی قرار گیرد. وی در ادامه افزود: 
روز یکش��نبه علی لاریجانی رئیس مجلس در کمیس��یون 
تلفیق حضور یافت و توصیه هایی را به اعضای کمیس��یون 
داش��ت، مبنی بر این که با توجه به این که ماه های پایانی 
عمر دولت دهم را س��پری می کنیم و ممکن اس��ت دولت 
آینده نگاه متفاوتی به قانون هدفمندس��ازی یارانه ها داشته 
باش��د، از این رو کمیسیون تلفیق سعی کند قانون یارانه ها 
فعلا دس��تخوش تغییر نشود و میزان یارانه نقدی پرداختی 
به مردم تغییر نکن��د، رئیس مجلس در توصیه دیگری نیز 
گفت که کمیسیون تلفیق سعی کند برای امور دینی و برخی 
ردیف ها که اعتباراتش��ان داده نشده، به اندازه سال گذشته، 
بودجه اختصاص دهد و کمیسیون تلاش خود را انجام دهد تا 
بتواند بررسی بودجه را تا پایان روز دوشنبه به اتمام رسانده و 
گزارش خود را به اداره قوانین مجلس تحویل دهد تا انشاالله 
بتوانیم بودجه را روز چهارشنبه در صحن علنی مطرح کنیم.
قادری اظهار داشت: در موضوع هدفمندسازی یارانه ها، 
صبح دوشنبه پیشنهادی مطرح شد مبنی بر این که سقف 

قادری خبر داد

مخالفت كمیسیون تلفیق بودجه 92 
با افزایش سقف درآمد هدفمندی

مناب��ع هدفمندی تغییر نکند و فق��ط مصارف منابع قانون 
یارانه ها تغییر کند که این پیشنهاد به تصویب رسید و سپس 
پیشنهاد دیگری مطرح شد مبنی بر اینکه از 50 هزار میلیارد 
تومان درآمد هدفمندی یارانه ها، 42 هزار میلیارد تومان به 
عنوان یارانه نقدی به مردم پرداخت شود و 8 هزار میلیارد 
تومان بین بخش بهداش��ت و تولید توزیع ش��ود و از محل 
درآمد یارانه ها، بودجه ای به دولت ندهیم که این پیش��نهاد 
به تصویب نرسید و با مخالفت کمیسیون تلفیق مواجه شد.
نماینده شیراز همچنین گفت: سپس پیشنهادی مطرح 
شد مبنی بر این که سقف درآمد هدفمندی یارانه ها از 50 
هزار میلیارد تومان به 66 هزار میلیارد تومان تغییر کند که 
این پیشنهاد هم رای نیاورد و درآمد هدفمندی مجددا همان 
50 هزار میلیارد تومان باقی ماند اما موضوع هدفمندی باید 

در صحن علنی مجددا مورد رسیدگی قرار گیرد .

یک عضو هیأت رئیسه مجلس، جزئیات جلسه 
غیرعلنی سه شنبه )امروز( مجلس برای بررسی دلایل 
افزایش قیمت کالاهای اساس�ی و گرانی های اخیر را 

تشریح کرد.
حجت الاسلام »حسین س��بحانی نیا« در گفت وگو با 
ایس��نا در این باره گفت: بعد از تذکر آقای توکلی در مورد 
لزوم ورود مجلس به موضوع گرانی های اخیر هیأت رئیسه 
تصمیم گرفت تا در جلسه ای با حضور تیم اقتصادی دولت 
دیدگاه نمایندگان را به گوش کابینه رس��انده و توضیحات 
آنها را بش��نود. وی افزود: برهمین اساس قرار شد تا جلسه 
غیرعلنی با غضنفری وزیر صنعت، معدن و تجارت، حسینی 
وزیر اقتصاد و خلیلیان وزیر جهاد کشاورزی برای هم اندیشی 
برگزار ش��ود جلسه ای که احتمالاً حداقل دو تا سه ساعت 

به طول می انجامد.
ای��ن عضو هیأت رئیس��ه مجلس با ای��ن احتمال که 
جلس��ه علنی نیز برگزار می ش��ود، گفت: ممکن است بعد 
از اس��تماع نظرات وزرا جلسه به صورت علنی برگزار شود 
و آنها توضیحات خود را در جلس��ه علنی نیز مطرح کنند، 
البته این موضوع منوط به اتمام توضیحاتش��ان در جلس��ه 

غیرعلنی است.
س��بحانی نیا در توضیح دلیل برگزاری این جلس��ه به 
صورت غیرعلنی، گفت: با توجه به اینکه ممکن اس��ت در 
توضیحات وزرا در جلس��ه علنی ملاحظاتی وجود داش��ته 
باشد مقرر گردید که این جلسه به صورت غیر علنی برگزار 
ش��ود تا وزرا تمامی توضیحات را بدون هیچ ملاحظه ای به 

نمایندگان ارایه کنند.

در جلسه غیرعلنی امروز صورت می گیرد

بررسی گرانی ها با حضور وزرای صنعت 
اقتصاد، كشاورزی و بانک مركزی

رئیس دیوان عدالت اداری: 

عاملان هتک حرمت حرم حجربن عدی تربیت یافتگان دلارهای آمریکایی هستند 

دغدغه های فرهنگی نمایشگاه بین المللی
عبدالله معصومی


